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Gdańsk, 25.04.2019 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

II SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. II sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 18:00 w czwartek 

25.04.2019 r. w siedzibie Rady Dzielnicy (lokal 220, ul. Jaśkowa Dolina 105 w Gdańsku). 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady II sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz stwierdził prawomocność obrad. 

3. Na wniosek Radnego Radosława Nowaka sesję rozpoczęto od krótkiego przedstawienia 

się każdego z radnych. 

4. Wybór protokolanta. 

4.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zapytał, czy któryś z radnych 

chce pisać protokół obrad. W związku z brakiem chętnych poinformował, 

że sporządzi protokół sam, ale na następnych sesjach trzeba będzie wyznaczyć 

do tej funkcji inną osobę. 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

5.1. Przyjęto porządek obrad. 

(15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

6. Zatwierdzenie protokołu z I sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

6.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że zgodnie 

z Regulaminem Pracy Rady Dzielnicy Piecki-Migowo (§15 ust. 1) radni mogą 

zgłaszać poprawki i uzupełnienia do protokołu, kierując je do Przewodniczącego 

Obrad, pisemnie przed kolejną sesją. Na pytanie o termin i formę, odpowiedział, 

że wystarczy, że uwagi wpłyną przed sesją i mogą być przysłane mailowo 

lub dostarczone w formie pisemnej. Ze względu na to, że jest to dopiero II sesja 

Rady Dzielnicy, zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z I sesji. 

6.2. Radny Ryszard Kłos zgłosił następujące uwagi: 

a. dot. pkt. 14.1. protokołu – brakuje informacji w protokole, którzy radni byli 

wnioskodawcami uchwały w sprawie przeznaczenia środków finansowych 

Rady Dzielnicy na rok 2019, która będzie uchylana na bieżącej sesji 

– Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że taka 

informacja jest zawarta w podjętej Uchwale, która jest dostępna 

m.in. na stronie internetowej Rady Dzielnicy, 

b. dot. pkt. 14.2 protokołu – dyskusja nad uchwałą budżetową jest zapisana 

w bardzo ogólny sposób, jest tylko informacja, którzy radni wzięli udział 

w dyskusji, natomiast brakuje opisu, co mówili, a ma to istotne znaczenie, 

c. w protokole brakuje informacji o pojawieniu się na sesji urzędnika Biura 

Rady Miasta Gdańska (na zaproszenie Radnego Miasta Gdańska 

Przemysława Malaka), który wyjaśniał wątpliwości związane z listą danych 

kontaktowych radnych. 
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6.3. Radny Ryszard Kłos zaproponował, aby używać dyktafonu do nagrywania sesji, 

a następnie na podstawie takiego nagrania przygotowywać protokół. 

6.4. Radny Radosław Nowak powiedział, że postara się przynieść dyktafon na kolejną 

sesję, aby sprawdzić takie rozwiązanie. 

6.5. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak powiedział, że nie ma wymogów 

formalnych, jak ma wyglądać protokół obrad. Może być on zapisany zarówno 

w formie bardzo szczegółowej, jak i bardzo ogólnej. 

6.6. Radny Ryszard Kłos zapytał, czy jego uwagi zostaną dopisane do protokołu 

z I sesji Rady Dzielnicy. 

6.7. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że uwagi 

do protokołu z poprzedniej sesji są zapisywane w bieżącym protokole. 

6.8. Zatwierdzono protokół z I sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”) 

7. Dyskusja i podjęcie uchwały uchylającej Uchwałę Nr I/8/2019 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 09.04.2019 r. w sprawie przeznaczenia środków finansowych 

na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2019. 

7.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że Biuro Rady 

Miasta Gdańska zakwestionowało uchwałę budżetową podjętą na I sesji, 

mimo że przed złożeniem ten pomysł nie wzbudzał zastrzeżeń. Głównym 

powodem odrzucenia jest to, że zgodnie ze Statutem Dzielnicy Piecki-Migowo 

projekt uchwały budżetowej musi być przekazany radnym na co najmniej 14 dni 

przed sesją, na której będzie rozpatrywany. Stąd wystąpiła potrzeba uchylenia 

tej uchwały. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski jako 

wnioskodawca, który przedstawiał tę Uchwałę na I sesji, przeprosił radnych 

za zaistniałą sytuację. 

7.2. Radny Ryszard Kłos zgłosił wniosek, aby do projektu uchwały dodać dokładną 

informację, z jakiego powodu jest ona uchylana. W odpowiedzi na ten wniosek 

Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zaproponował, 

aby w uzasadnieniu projektu uchwały dopisać, który przepis Statutu Dzielnicy 

został naruszony i przytoczyć jego treść: „naruszenie §13 ust. 7 Statutu Dzielnicy 

Piecki-Migowo, który stanowi: „(...) Projekt budżetu Dzielnicy na rok bieżący 

Zarząd przekazuje radnym na co najmniej 14 dni przed wyznaczonym terminem 

sesji, na której będzie on rozpatrywany. (...)”)”. Wniosek przyjęto wobec braku 

głosów sprzeciwu. 

7.3. Radny Ryszard Kłos powiedział, że jest również druga możliwość uchylenia 

dyskutowanej Uchwały. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 

potwierdził, że jeśli Rada Dzielnicy nie uchyli tej Uchwały, to zostanie ona 

formalnie odrzucona Zarządzeniem Prezydenta Miasta Gdańska, jednak taka forma 

będzie dłużej trwała. 

7.4. Podjęto Uchwałę Nr II/9/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 25.04.2019 r. uchylającą Uchwałę Nr I/8/2019 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 09.04.2019 r. w sprawie przeznaczenia środków 

finansowych na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2019. 

(15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 
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8. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

8.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że powołanie 

Komisji Rewizyjnej jest obowiązkiem statutowym Rady Dzielnicy i musi ona 

liczyć co najmniej 3 osoby. 

8.2. Radny Dariusz Wilczyński zgłosił wniosek, aby Komisja Rewizyjna liczyła 

3 osoby. Wniosek przyjęto wobec braku głosów sprzeciwu. 

8.3. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poprosił o zgłaszanie 

kandydatów do Komisji Rewizyjnej. 

a. Radni Aneta Kramek i Dariusz Wilczyński zgłosili Radnego Kazimierza 

Mechowskiego – wyraził zgodę. 

b. Radna Aneta Kramek zgłosiła Radną Jadwigę Szajder – nieobecna, 

ale zgłosiła wolę pracy w Komisji Rewizyjnej pisemnie przed sesją. 

c. Radna Katarzyna Sulewska zgłosiła siebie. 

d. Radna Olga Strojny zgłosiła Radnego Ryszarda Kłosa – nie wyraził zgody. 

e. Radna Olga Strojny zgłosiła siebie. 

8.4. Zdecydowano, że głosowanie odbędzie się nad poszczególnymi kandydaturami 

w formie głosów „za / przeciw / wstrzymujące się”. O powołaniu do Komisji 

Rewizyjnej decydować będzie, kto uzyska największą liczbę głosów „za”. 

8.5. W głosowaniu kandydaci uzyskali następujące wyniki: 

a. Radny Kazimierz Mechowski – 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

b. Radna Jadwiga Szajder – 8 „za”, 2 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”. 

c. Radna Katarzyna Sulewska – 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

d. Radna Olga Strojny – 8 „za”, 0 „przeciw”, 7 „wstrzymujących się”. 

8.6. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że zapomniał, 

że Radna Halina Gostomska, która jest nieobecna, również zgłosiła przed sesją 

wolę pracy w Komisji Rewizyjnej. Poddano pod głosowanie tę kandydaturę. 

a. Radna Halina Gostomska – 3 „za”, 0 „przeciw”, 12 „wstrzymujących się”. 

8.7. Zgodnie ze sposobem głosowania przyjętym w pkt. 8.4. członkami Komisji 

Rewizyjnej wybrani zostali Radni Kazimierz Mechowski i Katarzyna Sulewska. 

8.8. W związku uzyskaniem takiej samej liczby głosów „za” przez Radną Jadwigą 

Szajder i Radną Olgą Strojny, nieobsadzone zostało trzecie miejsce w Komisji 

Rewizyjnej, dlatego zdecydowano się przeprowadzić ponowne głosowanie tylko 

nad tymi dwoma kandydaturami w celu uzupełnienia składu tej Komisji. 

Zmieniono formę głosowania na możliwość oddania głosu tylko na jedną osobę. 

W głosowaniu uzyskano następujące wyniki: 

a. Radna Jadwiga Szajder – 3 głosy 

b. Radna Olga Strojny – 10 głosów 

c. 2 osoby nie wzięły udziału w głosowaniu 

Radna Olga Strojny wybrana została członkiem Komisji Rewizyjnej. 

8.9. Podjęto Uchwałę Nr II/10/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 25.04.2019 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

(15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 
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9. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

9.1. Radny Radosław Nowak poinformował, że Zarząd Dzielnicy przygotował 

formularz wniosku do budżetu dzielnicy. Zakłada on podział wniosków 

na dziedziny, które mogłyby stać się zakresami działania stałych komisji: 

a. Infrastruktura i Zagospodarowanie Przestrzenne 

b. Sport i Rekreacja 

c. Zdrowie i Sprawy Społeczne 

d. Edukacja i Kultura 

e. Bezpieczeństwo i Ochrona Środowiska 

9.2. W związku z brakiem sprzeciwu do tej propozycji, wpisano takie nazwy Komisji 

do projektu uchwały, który poddano pod głosowanie. 

9.3. Podjęto Uchwałę Nr II/11/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 25.04.2019 r. w sprawie powołania stałych Komisji Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

(15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

10. Przybyła Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik o godz. 18:55. 

11. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

11.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że w przypadku 

stałych Komisji nie ma ograniczeń osobowych, każdy radny może zgłosić się 

do kilku albo nie uczestniczyć w żadnej Komisji. 

12. Przybyła Radna Katarzyna Dominiak o godz. 19:02. 

13. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo (cd.). 

13.1. Do poszczególnych stałych Komisji zgłosili się radni: 

a. Komisja Infrastruktury i Zagospodarowania Przestrzennego 

 Halina Wojnicz 

 Łukasz Świacki 

 Monika Matwiejszyn 

 Olga Strojny 

 Katarzyna Sulewska 

 Radosław Nowak 

 Aleksandra Kowalewska-Wójcik 

b. Komisja Sportu i Rekreacji 

 Beata Kochanowska 

 Aneta Kramek 

 Halina Wojnicz 

 Grzegorz Giżewski 

 Monika Matwiejszyn 

 Małgorzata Czaprańska 

c. Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

 Aleksandra Kowalewska-Wójcik 
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 Małgorzata Czaprańska 

 Radosław Nowak 

 Monika Matwiejszyn 

 Sara Szczęsna 

 Halina Gostomska 

 Kazimierz Mechowski 

 Katarzyna Sulewska 

d. Komisja Edukacji i Kultury 

 Jadwiga Szajder 

 Beata Kochanowska 

 Aneta Kramek 

 Katarzyna Sulewska 

 Aleksandra Kowalewska-Wójcik 

 Monika Matwiejszyn 

 Halina Gostomska 

e. Komisja Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 

 Ryszard Kłos 

 Sara Szczęsna 

 Halina Wojnicz 

 Kazimierz Mechowski 

 Katarzyna Sulewska 

 Katarzyna Dominiak 

 Monika Matwiejszyn 

 Małgorzata Czaprańska 

13.2. Podjęto Uchwałę Nr II/12/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 25.04.2019 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

14. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski ogłosił przerwę w obradach w celu 

przeprowadzenia wyborów przewodniczących w nowopowstałych Komisjach. 

W głosowaniach poszczególni kandydaci uzyskali: 

14.1. Komisja Infrastruktury i Zagospodarowania Przestrzennego 

a. Halina Wojnicz – 3 głosy 

b. Olga Strojny – 4 głosy 

Przewodniczącą Komisji wybrana została Olga Strojny. 

14.2. Komisja Sportu i Rekreacji 

a. Grzegorz Giżewski – 5 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” 

Przewodniczącym Komisji wybrany został Grzegorz Giżewski. 

14.3. Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

a. Radosław Nowak – 4 głosy 

b. Aleksandra Kowalewska-Wójcik – 2 głosy 

c. 1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu 

Przewodniczącym Komisji wybrany został Radosław Nowak. 
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14.4. Komisja Edukacji i Kultury 

a. Beata Kochanowska – 2 głosy 

b. Aleksandra Kowalewska-Wójcik – 3 głosy 

Przewodniczącą Komisji wybrana została Aleksandra Kowalewska-Wójcik. 

14.5. Komisja Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 

a. Ryszard Kłos – 3 głosy 

b. Katarzyna Sulewska – 4 głosy 

c. 1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu 

Przewodniczącą Komisji wybrana została Katarzyna Sulewska. 

14.6. Komisja Rewizyjna 

Przewodniczącym Komisji wybrany został Kazimierz Mechowski. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji wybrana została Katarzyna Sulewska. 

15. Po zakończeniu posiedzeń Komisji wznowiono obrady II sesji Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

16. Dyskusja nt. kampanii informacyjnej dot. naboru wniosków do budżetu Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo na rok 2019. 

16.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki, Radna Monika Matwiejszyn 

i Radny Radosław Nowak przedstawili formularz wniosku budżetowego 

i założenia kampanii informacyjnej, która ma na celu dotarcie do jak największej 

grupy mieszkańców, aby mieli możliwość zgłosić swoje propozycje do budżetu 

Rady Dzielnicy. Poprosili radnych o zabieranie i rozwieszanie plakatów 

w dozwolonych miejscach. 

17. Ustalenie terminu dyżurów radnych. 

17.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zaproponował, aby utrzymać 

termin dyżurów z poprzedniej kadencji, czyli wtorki w godz. 18:00-19:00. 

Propozycję przyjęto wobec braku głosów sprzeciwu. 

18. Omówienie sytuacji remontu schodów do Przychodni „Morena”. 

18.1. Radny Kazimierz Mechowski powiedział, że jest po rozmowach z dyrektorem 

Waldemarem Rydlewskim z Gdańskich Nieruchomości, który zapewnił, że będzie 

rozstrzygnięcie przetargu na remont schodów do Przychodni „Morena” 

i prawdopodobnie od wtorku rozpoczną się prace. 

18.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że pojawiają się 

artykuły w mediach na temat tych zamkniętych schodów i jest to ważna sprawa 

wizerunkowa dla naszej dzielnicy. 

19. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

19.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że kontaktowali 

się z nim urzędnicy w sprawie gabloty Rady Dzielnicy przy ul. Myśliwskiej 

(w pobliżu kościoła pw. Miłosierdzia Bożego), która została zdemontowana 

w związku z budową tzw. ulicy Nowej Bulońskiej. Gablota zostanie ustawiona 

w miejscu wskazanym przez Radę Dzielnicy. 

19.2. Radna Halina Wojnicz zapytała, czy Rada Dzielnicy posiada gablotę przy kościele 

pw. Bożego Ciała. 

19.3. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że w pobliżu 

kościoła pw. Bożego Ciała nie ma gabloty Rady Dzielnicy. 
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20. Komunikaty i wolne wnioski. 

20.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski, w odpowiedzi na wniosek 

Radnego Ryszarda Kłosa z I sesji, powiedział, że nie ma możliwości zapisywania 

liczby głosów „za / przeciw / wstrzymujących się” na druku uchwały. Taka 

informacja jest zawsze zapisywana w protokole sesji. Sprawa była konsultowana 

w Biurze Rady Miasta Gdańska. 

20.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że kolejna 

sesja zostanie zwołana na wtorek 07.05.2019 r. o godz. 18:00, a jej tematem będzie 

uchwała budżetowa, która została uchylona ze względów proceduralnych. 

21. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zamknął obrady II sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 19:55. 

 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 


